
 
 
Zápis z kolegia d ěkana FŽP ze dne 27. 11. 2012 
 
Přítomni: PhDr. Benda, Mgr. Bogan, doc. Janoš, doc. Loučka, Mgr. Marková, Ing. Neruda, Ing. 

Novák, Ing. Popelka, Ing. Richter, Mgr. Vojtíšek, Prof. Vráblíková 
 
Omluveni:   
      
Bod č. 1. – Informace z rektorátu   

• Kampus UJEP – probíhají jednání s Př. F, FVTM a FŽP o využití prostor plánované budovy 
„A“. Definitivní rozhodnutí bude 11/12/2012. 

     
Bod č. 2. Studijní obory  
• Tempus  - je rozpracován s KNRTU n.Mgr. obor „Ekobiotechnologie“. 
• S Př.F je rozpracován n.Mgr. obor „Analytická chemie ŽP a toxikologie“ – zasláno VR a AS. 
 
Bod č. 3 Přijímací řízení do akademického roku 2013/2014  
• AS byly schváleny Podmínky přijímacího řízení na následující akademický rok pro KS n-Mgr. 

oborů.  
 
Bod č. 4 Úvazky, rozvrhy a personální zajišt ění výuky v ZS, financování kateder 
• PVP – počty studentů ve skupinách byly oznámeny proděkanovi, změny v zápisech předmětů 

byly realizovány!    
 
Různé:  
Děkan  
- MFC – rozvrhy v aulách, financování provozu. 
- ENVIMOD – návštěva Prof. Sirotkina – projednávání možností výměn studentů a přípravy spol. 

st. programu a smluvních podmínek.  
- Garanti studijních oborů – seznam byl zpracován k 31/10/2012 a odeslán na rektorát. 
 
PhDr. Benda 
- Řádné jednání AS FŽP bude 12. nebo19.12.2012 (bude upřesněno) od 15:00 hod. 

s programem: 
� Změna statutu FŽP a Org. řádu – vyjmutí fakultní knihovny,  
� Návrh n.Mgr. oboru „Analytická chemie ŽP a toxikologie“. 

 
Ing. Novák 
- Školení na ovládání techniky v MFC proběhlo – informace jsou u Ing. Nováka. 
- Systém MOODLE – bude ve STAGu, školení pedagogů bude v úterý 4/12/2012 ve 13-15 hod. 

a ve čtvrtek 13/12/2012 v 8-10 hod. 
- Reakreditace – budou se detailně zkoumat e-learningové kurzy a další učební texty pro KS. 
- Svolat garanty studijních oborů spolu s ved. kateder – projednat cíle – Z.: děkan 
 

Doc. Janoš  
- DSK Teplice –  oponentura projektu TIP 7/12/2012. 
- ENVIMOD – dokončeny laboratoře ve VÚAnCh. 
- Plynový chromatograf – nákup za cca 0,5 mil. Kč KD schválen, ihned zajistit výběrové řízení. 
- Ediční komise – je sestaven návrh pořadí do edičního plánu FŽP na r. 2013. 
- Ceny rektora – předání 12/12/212 – 1. místo Ing. Henych, 2. místo Ing. Šulc a kol. 
- Ing. Michálek – výzva k vystoupení na konferenci. 
- Klíčovou jednotkou fakulty je katedra – ta musí zajišťovat přípravu projektů, jejich podávání  
      (i opakované) s koordinací mezi katedrami! 
 
Ing. Popelka  
- Projekt „Otevřená univerzita, otevřená věda“ – stav řešení, účast FŽP – zapojení do letních 

škol. Podepsání smluv s pracovníky FŽP neproběhlo.   
- Propagace univerzity a FŽP – jednání v pátek 30/11/2012 od 8:00 hod. v zasedačce. 
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- ENVIMOD – PC do učebny – byl vysoutěžen dodavatel 
- Analýza počtu přihlášek ke studiu– viz doklad. 
 

Mgr. Bogan  
- Zkouškové období začíná v 1. týdnu v lednu – pedagogům se ukládá vypsat dostatek 

zkušebních termínů na příslušných místech výuky do poloviny 12/2012! 
 
Mgr. Vojtíšek  
- MFC – auly – financování – řešit na úrovni AS UJEP a kolegia rektora. 
- Propagace FŽP – určit konkrétní úkoly, termíny a zodpovědné osoby. 
- Je očekáván pokles rozpočtu na rok 2013 (dle normativu cca o 10 %) – katedry obdrží pevné = 

definitivní částky na rok 2013. Je nutné v předstihu připravit opatření. 
- Smluvně ošetřit výuky mezi fakultami – Př.F, FVTM, FSE – počty osob, počty hodin a místo 

výuky. Přehled musí být u vedoucích kateder (připravit smlouvy s formou vyúčtování), 
koordinovat s proděkanem pro studium! 

- Je vyhlášena povinná dovolená v době vánočních prázdnin. 
- Typ akcí 15 a 16 se musí dočerpat do konce roku (výzkum + mzdy!) 
- Počítat s uzávěrkou projektů k 31/12/2012 včetně IGA! 
 

Mgr. Marková  
- Ekologická výchova – proběhne jednání se zástupcem KÚ.  
 
Ing. Neruda  
- Publikace o UJEP. 
- Sněm RVŠ – účast min. prof. Fialy, příprava nového VŠ zákona, ještě letos bude návrh 

rozeslán. Pro VŠ o 1,2 mld. Kč více než letos 
 
Prof. Vráblíková 
- Úbytek počtu studentů – pokles počtu studijních skupin – nutnost snížení úvazků 
- Úterý 4/12/2012 – konference k zemědělským rekultivacím v Mostě - účast děkana a studentů 

z RK  je zajištěna. 
- Plavební stupně na Labi – odeslat vyjádření k požadavku povodí Labe - Z.: děkan  
 

Doc. Lou čka  
- Rekonstrukce místnosti – laboratoře č.dv. 502 projednána.  
- Přehled odborné činnosti garantů oborů předat mgr. Boganovi 
 
 
Příští kolegium bude v úterý  11/12/2012 od 15:00 hodin , KV 211. 
 
 
Zapsal: Ing. M. Richter, děkan      
 
 


